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EVEN BUURTEN 
 
 

Bi’j Harmke  

Voor Rient Menger was het 10 mei een bijzondere dag. 
Sinds 1986 was hij actief lid van achtereenvolgend de 
volleybalvereniging Boijl, de fusieclub NOVO ’81 en SDO. 
Aan zijn actieve sportieve loopbaan kwam een einde en 
dat ging niet ongemerkt voorbij. Zijn trouwe mede-
volleyballers maakten een spandoek ‘We staan versteld, 
Rient voor het laatst op het veld’ en zetten Rient in het 
zonnetje.  
 

Op de foto staan v.l.n.r.: Jos Nieuwenburg, Eric van Drie, Rient, Albert Kleinhoven, Gerrit Bouius, Hans 
Jongedijk en Jacob Oosterveld. 
 
Wat een geweldige dag hebben we met elkaar beleefd op 
zondag 23 mei, Cultuur bij je buur! Onder een stralende zon 
begon de dag met de opening van de fototentoonstelling 
van de 80-jarigen in Boijl. Onze buurtgenoten Jellie Menger 
en Els de Niet maakten de foto’s en bijbehorende teksten. 
Ook uit onze buurt hangen er 80-jarigen bij, waaronder 
Jantje de Vries, de oudste van onze buurt. In het atelier van 
Els was de hele dag van alles te zien en ’s middags was het 
een drukte van belang bij familie Van der Geest in de tuin. Het optreden van de drie heren van Vox 
Populi viel erg in de smaak. Zo erg zelfs, dat een paar mensen wel twee keer kwamen kijken. 

Op een warme zomeravond waren we met bijna 30 buren te gast bij Anne en Lucie Gorter voor de 
jaarlijkse buurtbarbecue. We spreken elkaar wel niet zo vaak, maar als we als buurt bij elkaar zijn, is 
het altijd weer supergezellig! 
Myron Visser heeft op 22 juni de sleutel gekregen van zijn huis in Oosterstreek, Schoollaan 9. We 
wensen Myron en Josina heel veel geluk op hun nieuwe plekje. 
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Ook in onze buurt zijn we bezorgd over de gevolgen van de voorgenomen stikstofplannen van het 
kabinet, maar ook van de provincie. Al veel bedrijven rondom het Drents-Friese Woud hebben een 
brief gekregen van de provincie met de vraag om het 
gesprek aan te gaan om tot beëindiging van het bedrijf 
te komen. Het zal je maar gebeuren dat je van huis, 
bedrijf en land verjaagd wordt! Als buurt, LTO en 
Vereniging Kleine Dorpen blijven we strijden voor een 
leefbaar platteland mét boeren!  Op 4 juli waren we 
met een heleboel boeren en trekkers bij de raads-
vergadering in Wolvega, waar een motie werd 
ingediend bij B&W om zich sterk te maken voor een 
rechtvaardig en haalbaar beleid. Dit werd toegezegd 
door wethouder Zonderland. 
 

                      Fijne zomer allemaal! 

                      Anne-Marie van der Geest 

 

 

Boijl Centrum  

Eindelijk weer eens nieuws uit Boijl Centrum. Talitha is met vlag en wimpel 
geslaagd en gaat na de vakantie naar het Friesland College in Leeuwarden om 
de opleiding tot interieuradviseur te volgen. Helaas wat te laat om Elske en 
Anne van advies te voorzien, want die zijn nu al aan een grote verbouwing 
begonnen. Op de school zagen ze aan de overkant het dak opeens inzakken, 
maar dat bleek gepland. Na de zomer maar eens kijken of de muren recht 
staan en het dak waterdicht is. Ook op nummer 56 wordt flink geklust. Het huis 
is verkocht aan een Ouwerkerk en wordt kennelijk van boven tot onder 
gestript en gerestaureerd. Ook daar na de zomer maar eens kijken of het huis 
inmiddels bewoonbaar is.  
Maar voor die tijd hebben we eerst de traditionele Centrum-buurt-borrel die 
al enkele jaren in het corona-water is gevallen. Op zaterdag 27 augustus 
kunnen we dan vanuit de tuin van de pastorie aan-schouwen hoever men bij 
huize Marks is gevorderd. Hinder-wetvergunning is aangevraagd, 
verkeersregelaars zijn geregeld, catering wordt verzorgd, en dan hebben we 
uitgebreid de tijd om na te vragen wat we in de volgende Bi’jpraoten kunnen 
vermelden. 

 

 

Boijl            Oost   

Het zomerweer is goed bezig. Alles groeit en bloeit voorspoedig. De vogels zijn met hun tweede of 
derde legsel bezig. De lammetjes van Chris en Anke, in maart geboren, zijn heuse lammeren geworden 
en hebben inmiddels een ander thuis gevonden. Geen geblaat meer bij de buren. Het is weer stil aan 
de andere kant. Mis het wel een beetje. Maar Lyts Paradys heeft iets ander moois te vermelden: 
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Beste dorpsgenoten, 

Het is ondertussen alweer 5 jaar geleden dat wij zijn neergestreken in het prachtige Boijl. Aan de 

Boijlerweg hebben wij de ‘vervallen’ boerderij op nr. 147 grotendeels gerenoveerd. Het was een 

enorme uitdaging, maar we zijn bijna aan het eind van de immense verbouwing. En wij hebben ons 

droom gerealiseerd, een B&B! Vorig jaar september hebben wij de deuren geopend voor de gasten 

van de B&B. De naam van de B&B is geworden ‘Lyts Paradys’. Want wij vinden de plek waar wij 

wonen echt een ‘klein paradijs’.  

Onlangs is ervanuit de Stichting Bed & Breakfast Nederland een mystery guest geweest. De mystery 

guest heeft de B&B en o.a. het gastheerschap beoordeeld. Als kers op de taart hebben wij een 

beoordeling gekregen van 5 tulpen! Hier zijn wij heel trots op, wij hopen veel gasten te laten genieten 

van de prachtige omgeving. 

Hartelijke groet, Chris & Anke Both, www.lytsparadys.nl, mail: info@lytsparadys.nl 
 

“Bed en Breakfast ‘Lyts Paradys’ is met 5 tulpen van uitzonderlijk niveau. De B&B is tot in de puntjes 

verzorgd en alles wordt uit de kast gehaald om u een fantastisch verblijf te bezorgen. De gastvrijheid, 

voorzieningen, service en kwaliteit zijn van topniveau en als gast ontbreekt het u aan niets!” 

Chris en Anke, dit is geweldig nieuws en een dikke felicitatie is terecht op zijn plaats! 

Ook Katja heeft een stukje geschreven: 

Ditjes-en-datjes van de Reeweg 4a. 

Wat gaat de tijd toch snel! Ook aan de Reeweg 4a. Het voorjaar heeft plaatsgemaakt voor de zomer. 

Een heerlijk seizoen waarin Paul en Katja veel buiten zijn en volop genieten van de tuin en de mooie 

omgeving.  

Genieten was het ook op 22 mei tijdens de eerste editie van Cultuur bij je Buur. Omdat het de eerste 

keer was, wisten we natuurlijk niet wat we konden verwachten, maar onze stoutste verwachtingen 

werden overtroffen. Veel dorpsgenoten (en mensen van elders) bezochten een of meer optredens, 

workshops en exposities en lieten zich vereeuwigen in 3D op het Brinkplein. De aftrap werd verzorgd 

door de tachtigjarigen wiens foto’s (nog steeds) in groot formaat voor de dagbesteding hangen. Ons 

gezin was die dag ook vertegenwoordigd. Katja als een van de organisatoren (samen met Anke Slot), 

Paul als lid van zangtrio Vox Populi en Fen die een uitvoering op de piano gaf. De dag werd geheel in 

stijl afgesloten met meezingers bij het kampvuur naast het huis van de familie van den Akker. Een 

prachtige dag cultuur bij je buur! 

Verder bereiden Paul en Katja zich voor op het lege nest syndroom. Lin woont inmiddels in een mooi 

appartement in Vledder en werkt bij de Coop in Diever en Vledder. Jongste dochter Fen vertrekt in 

augustus ook uit huis. Ze gaat naar Den Haag waar ze International Studies aan de Universiteit Leiden 

gaat studeren. Een kamer is inmiddels gevonden en opgeknapt. Dat zal wel even wennen worden 

zonder kids daar aan de Reeweg. Gelukkig hebben Paul en Katja de honden nog (het zijn tenslotte net 

kinderen      ). Een fijne zomer allemaal! 

Bij familie Veenstra was er een feestje eind mei. Samen met familie en vrienden heeft Roelof-Harm 
zijn tachtigste verjaardag gevierd. Het weer was hen goedgezind en het was een geslaagd feest. Ook 
nog van harte gefeliciteerd van de buurt. 
 
Katja schreef het al: Een fijne zomer allemaal! Hier sluit ik mij bij aan. 
 
Groetjes Liane 
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             Brinknieuws 
 
Eigenlijk zouden we veel nieuws moeten kunnen schrijven. De corona-regels zijn verdwenen. Bij 
iedereen vult de agenda weer met activiteiten; sporten, feestjes en vakanties. Iedereen geniet en 
verder is het rustig op de buurt… Behalve op de Brink 30. Daar is flink geklust en woont inmiddels een 
nieuwe bewoner. Ze stelt zich graag even aan jullie voor.  
 
Hoi allemaal,  
Ik ben Nathalie Vorenhout, 35 jaar, en ben sinds kort de nieuwe bewoonster van de Brink 30. Samen 
met mijn 2 honden Nikkie en Nonja van 9 en 11 jaar. Hiervoor woonden wij 6 jaar in Eesveen. Ik heb 2 
jonge Friese paarden die in Vinkega bij een particulier in pension staan en welke ik aan het opleiden 
ben haar hopelijk de hogere dressuur. In het dagelijks ben ik 3 á 4 dagen werkzaam als dressuur 
instructrice op verschillende locaties en daarnaast werk ik nog bij de jumbo in Heerenveen als 
bezorgster 2 á 3 dagen. In ben ontzettend blij en dankbaar dat ik dit huis heb kunnen kopen in deze 
tijd en voel me hier ook heel welkom. Ik hoop dat ik hier veel jaren met veel plezier zal wonen, maar ik 
denk dat dat wel goed komt.  
Groetjes Nathalie  
 
De buurtbewoners hebben de handen uit de mouwen gestoken tijdens het opzomeren. Met veel 
buurtbewoners is er geveegd, blad geblazen, onkruid gewied, gebak gegeten en gekletst. Het was een 
fijne ochtend en bij deze: Dorpsbelang, bedankt voor de heerlijke koeken!   
 
‘Beter een goede buur, dan een verre vriend’  
Op een mooie avond ontving ik een appje van 
een buurtbewoner. ‘Er lopen hier 2 vrouwen 
door de straat. Ze praten geen Nederlands en 
maken foto’s van je vaders huis. Misschien goed 
om even in de gaten te houden’. Ik las het appje 
en zat op dat moment tegenover de Bulgaarse 
kunstenaars bij mijn vader achter het huis. De 
zussen, Evgeniq en Nevena Lefterova, hebben 
een week lang aan het kunstwerk op het 
Brinkplein gewerkt en bed&breakfast gehad bij 
Berend Slot. De avonddiners werd door anderen 
verzorgd, want Berend is handig, maar niet in de 
keuken. Ze hebben een avond heerlijk gegeten bij Hans en Rita Minnaert. En andere avonden werden 
ze verrast met een maaltijd van Sabine Dam en Katja Moesker. Ondanks dat de zussen vele uren in het 
kunstwerk hebben gestoken, hebben ze ook genoten van de prachtige omgeving. “Beautiful place.. 
Boijl’. Als bedankje voor de gastvrijheid hebben Evgeniq en Nevena een Bulgaarse maaltijd bereid voor 
alle mensen die hebben geholpen.. En nu ligt er een uitnodiging om een keer naar Bulgarije te komen. 
Een verre vriend is toch ook mooi!  
Jarno van Daatselaar heeft zijn basisschooldiploma in the pocket en gaat na de zomervakantie in Diever 
naar school om daar verder te leren op Havo/VWO niveau. Veel succes, Jarno!  
Daar waar Jarno de school verlaat, komt Janiek (Brink 14) in Boijl op school. Veel plezier, Janiek!  
 
    Fijne vakantie allemaal.       
 

Anke Slot  
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Buurt Boekelte   

Boekelterweg 13, beter bekend als camping “de Boekelter”, heeft sinds september 2021 weer een 
nieuwe bewoonster, Marlène Vendel uit Haarlem is hier neergestreken. Al 20 jaar speelt het idee van 
een camping in haar rond. Op zoek naar een ander huis, viel haar oog dit huis met camping. Ze is dit 
avontuur aangevlogen met de gedachte dromen, durven en doen. 
Inmiddels is de camping aangesloten bij stichting Rustpunt. Het heeft 15 vaste plekken met water en 
elektra. Ook heeft het een trekkersveld. 
In Haarlem werkte ze als grafisch vormgeefster. Helaas is dit gestopt. Maar het lijkt haar leuk om dit 
weer op te pakken in deze regio. Mocht jij nu ideeën of tips hebben, laat het gerust weten. 
 
Wij wensen haar veel succes met de 
camping en veel geluk aan de 
Boekelterweg. 
 
Feest in Boekelte, op 10 juni is 
Marco van Daatselaar 50 jaar 
geworden. Dit is gevierd met een 
mooi tuinfeest dat tot in de late 
uurtjes duurde. Marco, nog van 
harte gefeliciteerd met je 
verjaardag. 
 
Vriendelijke groeten,  
Anne en Annie Marks 

 

 

De Bekhof  

Beste dorpsgenoten, 
 
Het is alweer juli en de langste dag is alweer voorbij. De tijd vliegt voorbij, zeker wanneer er allerlei 
gezellige, leuke en ook wel serieuze gebeurtenissen zijn. Zo b.v. onze buurt BBQ, hieronder een verslag. 
 
Op 17 juni was het dan zover na bijna 4 jaar kwamen wij bij elkaar voor de buurtbbq. Wil en Bertha 
van de Brink stelden hun tuin deze avond beschikbaar. Buurtgenoten konden zich vooraf opgeven en 
hier werd door velen enthousiast op gereageerd. Bij de bbq mochten wij maar liefst 46 personen 
verwelkomen.  
De tuin bij Wil en Bertha was prachtig ingericht, er was een speciale hoek voor de tafels met het vlees, 
stokbrood en de salades. Met ernaast de 2 bbq’s.  
Er stonden statafels, een picknicktafel en er waren prachtige bloemen geschikt in vazen. Zelfs de 
vlaggetjes waren niet vergeten voor het extra feestelijke tintje. 
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Aan de jongste buurtbewoners was ook gedacht. Een grote box met spelmateriaal, een tafeltennistafel 
en een kampvuur waar de jeugd zelf een broodje kon bakken en marshmallows kon klaarmaken. Ook 
troffen wij het deze avond ontzettend met het weer. De temperatuur bleef rond de 20 graden hangen 
en een jas was dan ook niet nodig. De avond werd gevuld met lekker bijkletsen, heerlijk eten en 
drinken. Op de achtergrond klonk een gezellig muziekje. En de jeugd vermaakte zich met alle 
spelmaterialen. Wil en Bertha nogmaals bedankt voor jullie gastvrijheid. Volgens mij heeft iedereen 
volop genoten en kunnen wij terug kijken op een zeer geslaagde avond. 
 
Dan een mooi verslag van 2 sportieve jongens en een muzikaal meisje door Marianne Gutterswijk: 
Wytse en Max hebben beiden het judo-examen gehaald. Max heeft nu de witte band met oranje slip 
en Wytse de witte band met de blauwe slip. 
Verder heeft Wytse voor het eerst meegedaan met een dorpentoernooi van judo en hij heeft de 
zilveren medaille gewonnen. Ook Max deed voor het eerst mee en viel in de prijzen. Hij won de 
bronzen medaille. Goed gedaan jongens! 
Nynke heeft foutloos gespeeld tijdens de voorspeelavond van pianoles. Het leek wel of ze een concert 
gaf, zo groot was de zaal en zoveel publiek was er. Knap gedaan Nynke! 
 
Om even bij de Gutterswijkjes te blijven, zij zaten rustig in de tuin koffie te drinken en ontdekten een 
kleine ringslang in hun kleine vijvertje, en de volgende dag lagen er 2 exemplaren in de grotere vijver. 
En ja hoor, ook moeder ringslang kwam erbij om te genieten van het zonnetje.  
Een paar weken eerder koos moeder slang een ander plekje, nl. de voordeur van Remco en Marianne, 
dat was wel even slikken, maar na wat kabaal gemaakt te hebben, kroop zij geluidloos door de 
bamboehaag  weer terug naar… tja, dat weten we dus niet. 
Verder vliegen er 3 paar “vuurgoudhaantjes” door de tuin. Wat wij toch wel bijzonder vinden. Zo 
genieten wij van de natuur en zijn erg blij dat we zo’n fijne biotoop voor die dieren hebben gecreëerd. 
Helaas zitten twee buurtbewoners Alie Roeles en dhr. Russchen in een flinke lappenmand. We wensen 

ze spoedig beterschap! 

Ook de “Cultuur bij de Buur” is niet geruisloos bij hen 
voorbij gegaan. Er was een Djembé workshop in hun tuin 
gepland en dat draaide uit op een prachtige middag met 
ongeveer 50 mensen die heerlijk op zo’n mooie trommel, 
onder leiding van Mustapha Seck vrolijke muziek maakten. 
Het was zeer inspirerend en heel gezellig. En we hadden 
gelukkig prachtig weer erbij! 
Verder was er een oproep in ons buurtje om spandoeken 
te maken voor de demonstratie van de boeren. Ja, en daar 
kwamen toch wat enthousiastelingen met lakens en verf 
op af. En daar heeft Aukje een mooi verslag van gemaakt: 
 

De dag van de boerenacties in Stroe op 22 juni 2022.  

Op de buurtbarbecue van de Bekhofbuurt kwam de 

spandoekactie #ikwilditblijvendoen ter sprake. Deze 

actie is door Jennie Veninga en Dieneke Joling uit 

Dwingeloo opgezet. Twee boerinnen die zich zorgen 

maken over de leefbaarheid op het platteland en het 

voortbestaan van de boerenbedrijven. De toekomst is 

onzeker voor boeren en burgers op het platteland in 

de omgeving van de Natura 2000-gebieden door de 

nieuwe stikstofregelgeving.  
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Wanneer een vergunning aangevraagd moet worden, wordt straks misschien wel standaard gekeken 

of dit negatieve invloed heeft op flora en fauna in de buurt. 

Denk daarbij aan: dorpsfeesten, tentfeesten, optochten, trekkertochten, mountainbiken in het bos, 

wandelen in de natuur etc. etc. etc….  

Het doel van de actie van de beide dames was om op 22 juni 2022 #ikwilditblijvendoen zo veel 

mogelijk onder de aandacht te brengen. Zo ontstond in onze buurt het idee om met een aantal 

buurtgenoten en boerinnen uit het dorp spandoeken te maken.  De spandoeken zijn in de tuinen 

geplaatst en diverse foto’s zijn op Facebook gezet. Dit heeft andere Boijligers geïnspireerd om ook een 

protestspandoek te plaatsen. Tegelijk liep ook de actie “toon je solidair met onze boeren, toon je 

boerenzakdoek”. Daardoor zag je in Boijl allemaal rode boerenzakdoeken hangen. Dit geeft de boeren 

het gevoel er niet alleen voor te staan.  

Dat waren dan weer de nieuwtjes van de Bekhofbuurt, wij wensen iedereen een heerlijke zomer toe 

en wie op vakantie gaat, goede reis, veel plezier en tot de volgende dorpskrant. 

Yvonne en Gerrie 

 

Kerkweg 

Bericht van de Kerkweg, juli 2022 

Nr. 30. Na een paar maanden ziekenhuisopname is de situatie van Corrie de Vries, wat betreft weer 
kunnen lopen, niet haalbaar gebleken. Tot haar verdriet is ze aangewezen op meer verzorging en is ze 
op een kamer in De Menning gaan wonen. Na 62 jaar aan de Kerkweg valt dat niet mee. Inmiddels 
probeert ze het te accepteren en is ze aan het wennen aan de nieuwe situatie. Er worden veel 
activiteiten georganiseerd voor de bewoners dus afleiding genoeg. Toen ik haar onlangs bezocht 
moesten we haar bij de spelletjesmiddag ophalen. We wensen Corrie nog een fijne tijd toe en zodra 
en een 2persoons- appartement vrijkomt, samen met Klaas. Corrie woont voorlopig op kamer 219. 

 

Nr. 28, op dit adres zijn inmiddels Ate en Lyan neergestreken. Hieronder stellen ze zich voor. 

Beste Buurtbewoners,  

Het is jullie vast niet ontgaan dat er weer nieuwe gezichten op de buurt zijn, wij stellen ons daarom 
graag even aan jullie voor. Wij zijn Lyan Bergsma (23) en Ate Monsma (29) en wij zijn sinds 1 maart 
de trotse eigenaars van Kerkweg 28. Lyan komt van oorsprong uit Appelscha en ik kom van oorsprong 
uit Harkema. Na een tamelijk korte zoektocht in deze toch gekke huizenmarkt viel ons oog op dit huis, 
we hadden niet durven dromen dat dit ons huis zou worden.  Het uitzicht, de woning en het dorpse 
karakter van Boijl spraken ons beiden heel erg aan. Toen de makelaar ons ook groen licht gaf dat het 
daad-werkelijk ons huis zou worden, waren we dan ook enorm blij. Nu op moment van schrijven 
wonen we er al weer een week in en genieten we van de rust en de natuur om ons heen. We zijn nog 
druk bezig met de buitenkant van het huis en er zal later nog een garage gemaakt worden voor de 
hobby, oldtimer auto’s. We hopen op veel woonplezier in het prachtige Boijl!  

Met vriendelijke groeten Lyan en Ate 

Verder zijn er geen berichten, rest mij u een fijne voortzetting van de zomer te wensen.  

Rudy Klesman, 0612077535 
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Rijsberkamperweg           Meuleveldweg 

• Nou, de wolf blijkt gespot te zijn op onze buurt… daar zijn de meesten buren die dieren buiten 

hebben lopen niet blij mee. Waarschijnlijk hebben de wolven de groep reeën die hier altijd 

liepen ook uit  elkaar gejaagd. 

• Luuts heeft tijdens de off the road-rit zijn knie behoorlijk verdraaid, kniebanden gescheurd, 

pfff,  niet best, na enige weken rust gaat het langzaam wat beter. Hoe het in de toekomst gaat 

is afwachten.  

• De kersenbomen op de buurt stonden dit voorjaar volop in de bloesem, nu zitten er lekkere 

kersen aan, mmm. 

• Midden in de nacht met veel lichten en lawaai hebben ze hier de eikenprocessierups bespoten. 

• Er heeft een ooievaar een paar keer in de boom bij Gea en Franke geslapen. 

• Bij Anja zat een mooie uil in de bijkeuken, heel bijzonder. Er is ook een reekalfje bij haar achter 

in het bosje geboren. 

• Mooie rododendrons bloeiden op de buurt in vier verschillende kleuren. 

• De das graaft graag gaten in de berm en helaas ook bij de buren in de mooie gazons. 

• Bij de familie Buitenhuis is de camping weer enkele dagen open geweest. 

• Jamy is geslaagd voor haar vwo diploma, ook nog cum laude, gefeliciteerd! 

• Een luchtballon is in de groene wei van Eppie en Froukje geland. 

• Catrien heeft in haar tuin prachtige vuurpijlen in de bloei. 

• Er worden grasklinkers gelegd aan de Meuleveldweg. 

• Eva is over van Havo 3 naar Havo 4. 

• Op onze buurt wonen zowel kerkuilen als steenuilen zegt Jan. 

• Rode zakdoeken hangen  buiten voor steun aan onze boeren. We beseffen heel goed, het is 

de boer die onze buurt voedt. 

Groetjes,  

Wilma Bouwman en Anja van Loon 

 

 

Snels Hutte  

De vlag kon weer uit: Martine Kleinhoven slaagde – cum laude zelfs – aan de hogeschool Van Hall 
Larenstein in Leeuwarden voor haar diploma bachelor Dierwetenschappen. De afgelopen maanden 
deed ze onderzoek bij Agriton in Noordwolde en het veevoer- en fouragebedrijf Hoogland in 
Leeuwarden. Bij de laatste onderneming gaat ze per augustus werken als technisch medewerker 
binnendienst. 

 

Jeannette en Reimer 
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HERVORMDE GEMEENTE 

Vakantie 

God, geef mij een hart dat vakantie kan nemen, 

zich even kan losmaken uit het gareel 

van de zorg en verantwoordelijkheid, 

dat, los en vrij, 

de aarde kan proeven en ruiken, 

en de lucht en het water 

en de mensen er bij. 

 

Geef mij een hart, God, 

dat nog kan luisteren naar de vogels 

en kan glimlachen bij de verre geluiden van koeien. 

 

Geef mij een hart, God 

een open hart en open handen 

om naar de mensen toe te gaan, 

te luisteren naar hun verhalen 

en te snoepen van hun vriendschap 

als de avond valt. 

 

Geef mij een hart 

dat zich wil bekeren tot de eenvoud 

en het geluk om kleine dingen, 

een hart dat kan bewonderen 

zonder te bezitten, 

en kan bidden zonder woorden. 

Een hart dat doorheen de dingen kan schouwen 

naar Uw oneindigheid. 

 

God, geef mij een hart dat vakantie kan nemen 

zoals Gij, op die zevende dag 

toen alles weer goed was, wat Gij had gemaakt. 
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En of ik dan in een vliegtuig zal stappen 

of mijn fiets zal gebruiken, 

of ik de andere kant van de wereld 

of de andere kant van mijn dorp zal zien, 

of ik de kracht van mijn lichaam 

zal meten met de golven, 

of stil van de zetel naar het bed zal gaan, 

geef mij een hart dat vakantie kan nemen. 

God, en dan is het feest al begonnen. 

 

Amen. 

 

 

ZOMERAVONDWANDELINGEN 2022 

Op woensdagavond 22 juni was de eerste zomeravondwandeling van dit seizoen. We hebben met een 
grote groep belangstellenden gewandeld in Makkinga. Victoria Nair-Price was onze gast. Zij heeft 
onderweg meerdere muziekstukken laten horen. Dit was, te midden van de natuur, erg 
indrukwekkend. 

De 2e wandeling is op woensdagavond 20 juli in Elsloo 
om 19.30 uur. We wandelen op het landgoed het 
Puntersbosje met Johannes Schurer. Schurer is 
geboren in Elsloo maar wonend in Drachten. 
Hij  is vrijwilliger bij It Fryske Gea en heeft al vele 
excursies verzorgd. Hij zal ons onderweg veel 
vertellen over de natuur. We starten bij de ingang die 
iets voorbij het einde van de Veneburen (Makkinga) 
en de Steenmaatsdijk (Langedijke) ligt. (navigatie: iets 
voorbij de afslag naar Veneburen 15) 

 
De 3e wandeling is op woensdagavond 24 augustus in Appelscha om 19.00 uur. We starten al om 
19.00 uur zodat we voor het donker weer terug zijn. Edith Benedictus is onze gast. Zij heeft in 
Appelscha een glasatelier aan de Maden 8. 
Daar is ook het startpunt. 
 
Voor meer informatie en/of opgave kunt u 
contact opnemen met Dieneke Grit.  
Tel.nr: 06 38 55 21 50 / E-mail: sa.grit@hetnet.nl 
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DORPSNIEUWS 
 

STRATENQUIZZZZZ 
Het jaar 2020 stond in het teken van “Boijl 700 jaar”! 
Helaas stak Corona een flinke spaak in het wiel en werden activiteiten gecanceld, zo ook de stratenquiz. 
 

We zijn nu echter ruim twee jaar verder én wij 
hebben er nog steeds zin in dus…wij willen u onze 
plannen om een HELE DAG te quizzen niet 
onthouden!! 
 
U leest het goed! Niet de gebruikelijk twee uurtjes 
vullen met hersenkrakers, sportvragen en foto 
opdrachten, máár u als straat/buurt een HELE DAG 
vermaak bieden!! 
 
Hoe de dag er precies uit gaat zien is, heel 
toepasselijk, nog even een puzzel. 
Wat we wél weten is dat we  
ZATERDAG 3 SEPTEMBER OM 10.00 UUR STARTEN! 
 
Wij hopen natuurlijk dat alle straten/buurten weer 
meedoen! 
Mocht de animo in uw eigen buurtje echter niet zo 
groot zijn, schroom dan niet om samen te voegen. 
De stratenquiz blijft een competitie, maar wél een 
competitie waarbij het vooral om de eer en de lol 
gaat! En met name die lol moet een ieder die het 

leuk vindt mee kunnen maken       
 
Voor diegene die niet meer in Boijl wonen, maar de stratenquiz nog steeds een leuke uitdaging vinden 
én de mensen die enorm betrokken zijn bij Boijl en ook wel zin hebben in een dagje puzzelen, speuren, 
en vraagstukken ontleden, willen wij een aparte groep formeren. 
U kunt zich hiervoor opgeven door een mailtje te sturen naar Henneke; hennesathome@hotmail.com  
 
Vóór het 3 september is, brengen wij u natuurlijk op de hoogte van het gehele quizprogramma. 
Hiermee doelend op de opties die nu nog openstaan… 
a) gaan we voor een avondprogramma?  
b) sluiten we op zondagmiddag af?  
c) wanneer nakijken, uitslag/prijsuitreiking? 
 
Deze informatie gaan wij delen op Facebook en de website van Boijl en daarnaast zullen wij uw 
buurtvertegenwoordigers contacten zodat e.e.a. eveneens mondeling en/of via de buurtwhatsapp 
gecommuniceerd kan worden. 
 
Wij hebben er zin in! U ook? Dan zien wij u graag ZATERDAG 3 SEPTEMBER OM 10.00 UUR!!!! 
Wij zitten zoals altijd bij “de Tille” om de eerste vragen & opdrachten uit te delen.  

Het wordt voor ons de laatste stratenquiz, dus behalve een lange quiz, óók een heel speciale        
 
Groetjes Alletta en Henneke 
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Mountainbikeclinic – Boijl 700 
 

Ongeveer 700 dagen moeten uitstellen 
Ongeveer 700 calorieën aan voorbereiding ☺  

 
Gewapend met een mountainbike en helm stonden er op zaterdag 25 juni ongeveer 30 enthousiaste 

kinderen op het sportpark in Boijl om deel te nemen aan de mountainbikeclinic. In samenwerking 
met de fietsclub ‘Fietsze’ uit Vledder was er een parcours uitgezet op het sportpark en de jongste 

kinderen konden hun skills oefenen in het schoolbosje. De oudere kinderen zijn naar de 
mountainbikeroute in Boschoord geweest.  

Het was prachtig weer. Tussendoor werd er gepauzeerd met drinken en fruit. Terwijl de instructeurs 
zich nog brandden aan de hete koffie, riepen de eerste kinderen: “Mogen we weer?”  

Na afloop kregen de kinderen een broodje knakworst.  
’s Middags was het de beurt aan de volwassenen. Met een gezellige groep deelnemers is er veel 

geleerd in de bossen. Termen als ‘aanvalshouding’ werden in de praktijk toegepast. Na afloop stond 
er koffie en gebak klaar. Héérlijk! Al met al zijn er deze dag zeker 702 gezamenlijke kilometers 

gefietst!  
 

Wist u dat:  

• er een damesgroep om de 700 uur traint; 2e zondag van de maand om 10:00 uur vanuit 
Vledder.  

• kinderen vanaf 8 jaar iedere vrijdag om 18:30 uur tot 20:00 uur kunnen trainen. 

• meer info op de website www.fietsze.nl staat.  
 

Instructeurs van Fietsze, bedankt voor jullie hulp.  
Ook willen we graag Fietsplus Noordwolde en Rikus Kramer Appelscha bedanken 

 voor het uitlenen van de fietsen.  
Daarnaast vonden we het erg fijn dat we gebruikt mochten maken van de sportkantine en het 

terrein. Iedereen bedankt voor het mede mogelijk maken van deze sportieve dag!  
 

Sportieve groeten,  
Berend en Anke Slot  
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Blik op Boijl                  ‘de Drie Gemeenten’ 
       
 Je ziet het er nu niet meer aan af 
maar ooit was het grote gebouw aan 
de oostgrens van Boijl begin Verwers-
weg een bloeiend  bedrijf. (het had ja-
ren ’60 zelfs de modernste kaasmake-
rij van ons land!) 

In 1887 bouwde mr. Verwer, (een bekende naam uit de 
geschiedenis van Zorgvlied) een zuivelfabriek precies op 
de grens van Oost – en West Stellingingwerf en (toen nog) 
gemeente Diever.   
Wij kregen als Dorpsarchief een aantal jaarverslagen ter 
inzage. Het oudste boekje dateert van 1918.   
Het is was destijds een Coöperatieve Melkfabriek met 8 
werknemers en ook 8 melkroutes.  

De mannen kregen om de 8 dagen een vrije dag en 3 vakantie dagen ‘in den zomer en in den winter’  
en 2 pakken werkkleding per jaar. 
100 jaar geleden heerste er een pandemie (!) met de Spaanse griep. Het jaarverslag meldt. ‘Het bleef 
ook ons personeel niet bespaard, een onzer besten werklieden B Veen werd hiervan het slachtoffer’. 
 O J Knol zal 38 jaar lang de fabriek beheren. Komt in 1918 en vertrekt in 1946.  K Jelsma volgt hem op 
maar die treedt pas april 1947 in functie. Hij moet van Ameland komen en dat bleef door een zeer 
strenge winter lang geïsoleerd…… 
Boekjaar 1918 wordt 1.409.901 KG melk geleverd door 221 leden met 792 koeien. 
Vetgehalte 3.05%.  De melkaanvoer is 40% minder dan het jaar er voor ‘vanwege 
zeer geringe aanvoer van veevoeder en weinig hooi’ (droogte?)  
De leden hebben in 1918 ook veel melk thuis gehouden voor eigen voeding ‘wegens 
onvoldoende verstrekte voedingsmiddelen van den regering’.  
De eerste wereld oorlog 1914 – 1918 is dan amper voorbij.  
In het slotwoord van dat jaarverslag meldt Knol: ‘Hiermede wenschen wij onze vreugde uit te spreken 
op den wapenstilstand’. ‘Ondanks den oorlog met zijn verschrikkelijke gevolgen ging het de meesten 
niet slecht’. ‘Wél knelden de banden van de regering soms te strak’…..  
Even later meldt een jaarverslag dat melk aan leden verkocht is omdat hun koe droog stond…. 
Er zijn vanaf 1921 lijsten van het aantal koeien per leden. Vooral ‘boven Boijl’ springt er uit met vaak 1 
of 2 koeien met als uitzondering A Dorprigter met 9 koeien. Daarnaast ook voor die tijd grote     bedrij-
ven. 1931: G Slot (boer tegenover de kerk) heeft 20 koeien. N.V. Boekelte (Schotanus) melkt 38 koeien 
en Oude Willem MIJ. heeft er 26. Egbert de Boer 16 en Folkert Bergsma melkt 13 koeien.  
Sommige leden besteden niet voldoende aandacht aan de behandeling van de melk en kunnen             
worden gekort op de prijs. Ze gebruiken niet altijd de watten om de melk in de bus te zeven. Advies:  
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‘Volg de goede wenken op de achterzijde van de mel-
knota’s op’. ‘Bij levering van ‘nieuwe melk’ moet er 
een briefje of herkenningsteken aan de bus’. ‘Als het 
gemengd wordt met andere melk lopen we de kans 
dat alles afgekeurd wordt’.  
Om de twee weken wordt de melk op reinheid gecon-
troleerd. Af 1921 staat Jaap van Dam als controleur 
op de personeelslijst. De melk wordt beoordeeld in 4 
klassen en daarover ook uitbetaald. Later meet het 
eigen laboratorium het vetgehalte.  
Het melk rijden gaat met paard en wagen en dat zal 
zwaar geweest zijn voor paard en man, met nog veel                    

                  Boijl Boschoordweg  1970                      onverharde wegen! 
Het melkgeld werd tot in de jaren ’60 contant uitbetaald. Om de 2 weken kreeg de melkrijder       za-
terdags de geldenveloppen mee, die hij aan de weg onder het busdeksel klemde….! 
In 1918 werd 37.219¾ KG (gezouten) boter geproduceerd. De regering nam het af voor binnenlands 
gebruik. De prijs verbaast ons nu. Die varieerde tussen de f. 3.25 en f. 4.05 per KG. 
Kaasproductie in dat jaar: 91.275 KG 
Leden ontvangen 10% karnemelk en 70% wei gratis terug (‘van uitstekende kwaliteit’,)  dat wel! 
Het ledenaantal en ook de productie stijgen gestaag. In 1920 zijn er 235 leden met samen 761 koeien 
die 2.014.040 KG melk produceren. in 1955 is het ledental bijna verdubbeld naar 449 leden met 3675 
koeien die samen 12.431.038 KG melk leveren.  
De komst van de kunstmest zal daar zeker invloed op hebben gehad. 
De melkprijzen schommelen door de jaren nogal eens. In 1908 is dat 4,1 ct per KG. In 1920 is het 
12,26ct terwijl toch bij de opmerkingen staat: ‘groot gebrek aan veevoer’ …Pas in 1942 komt de prijs 
weer boven de 10ct uit en in 1955 eindigt de lijst met 24,3 ct. per KG.  
1947: T.B.C gaat rond en 1 bedrijf telt 8 besmettingen. Er is ook gebrek aan monsternemers. 
In de jaren ’50 wordt begonnen met het moderniseren van de fabriek. De melkontvangst wordt   ver-
bouwd en volledig automatisch. Het nieuw schaftlokaal, het ketelhuis en de botermakerij volgen.  Aan 
de oostkant komen een grote nieuwe pekelkelder en een kaaspakhuis. Kaasmakerij, laboratorium en 
kantoor sluiten de renovatie. De kaasmakerij voor Edammer kaas is super modern. 
Tijden veranderen snel en in 1962 fuseert ‘de Drie 
Gemeenten’ met Oosterwolde . Ze worden onder-
deel van de ‘Zuid Oost Hoek.’ De 33 werknemers 
vertrekken geleidelijk naar Oosterwolde.  
In 1999 was de laatste productiedag in Elsloo. Na 
122 jaar ging de deur voorgoed dicht. Sindsdien 
waren er in de oude fabriek diverse legale maar 
ook illegale activiteiten….! 
De 24 m hoge roodstenen schoorsteen, gebouwd 
in 1916 en heel beeldbepalend, is sinds de ’60er 
jaren van de vorige eeuw, grotendeels gesloopt.   
Het pand Verwersweg  nr. 1 staat al jaren te verpauperen maar … zijn plannen! who knows…… 
In de veehouderij stond de bedrijfsvoering ook niet stil. De melkbus werd tank en de melkrobot kwam. 
Produceerden in 1918 de koeien van 221 boeren samen een kleine 1,5 miljoen liter melk per jaar, nu 
levert 1 bedrijf met 150 koeien dat alleen al….   
 
Met dank aan fam. Marks die drie generaties lang: Anne, Hendrik, en Anne, de jaarverslagen zorgvuldig 
bewaard hebben. 
 
‘Dorpsarchief Boijl’ 
Jellie Menger - Oosterkamp                                                                                            2022       
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VERENIGINGSLEVEN 

 

Vogelwacht Boijl e.o. 

De toonzetting op de vergadering van de Vogelwacht Boijl e.o. op 26 april – bijna drie jaar na de 

vorige – was verre van optimistisch. Voorzitter Roelof van de Boer zag vrijwel hetzelfde tiental leden 

als drie jaar eerder aantreden: nog weer ouder geworden en geen enkele nieuweling. Hij kwam dan 

ook direct met de feiten: een zoektocht naar nieuwe bestuursleden had geen resultaten opgeleverd 

en het enthousiasme van de meeste (voorheen actieve) nazorgers was ook ver te zoeken. De 

redenen lagen voor de hand: weidevogels waren er vrijwel niet meer en de predatoren lagen 

constant op de loer. 

In de loop van de jaren was de aandacht naast die van de weidevogels meer en meer gericht op die 

van de zangvogels. Vorig jaar werden door de bestuursleden in en rond Boijl tientallen vogelhokjes 

aan bomen bevestigd: onder meer om de processierupsen (met succes) te bestrijden. 

Lang was de financiële positie van de vogelwacht riant. Enkele jaren geleden kon de bouw van de 

zwaluwentil nog voluit bekostigd worden. Penningmeester Klaas de Vries ging langs bij alle leden om 

de contributie (slechts 5 euro) te innen, maar daar was uiteraard in de coronajaren ook niets van 

gekomen. Intussen werd er gewerkt om het incassosysteem te automatiseren, maar hoe zou het dan 

gesteld zijn met de ledentrouw? 

Tijdens de vergadering kwam het bestuur met de haast dramatische overweging: is er nog wel 

toekomst voor de vogelwacht onder de huidige omstandigheden? Als laatste poging tot handhaving 

van de ooit zo welvarende en nuttige vereniging werd besloten (via de dorpskrant) een beroep te 

doen op jongere dorpsgenoten, die willen zorgen voor een nieuw elan en mogelijk nieuwe ideeën. 

 

!!! OPROEP    OPROEP      OPROEP       OPROEP    OPROEP   !!! 

 

Iedereen die zich in wil zetten voor de vogelwacht kan contact opnemen met voorzitter Roelof de 

Boer (0561-421471) of secretaris Douwe de Vries (0561-750300), zij kunnen alle informatie geven. 

Meld u aan wanneer u het voortbestaan van de vogelwacht belangrijk vindt.  

In ieder geval vindt er in het najaar een extra ledenvergadering plaats.     
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1e fase realisatie wonen 
aan de Boschoordweg 
succesvol afgerond!  
 

 
 
 
Na veel voorbereidend werk is de 1e fase van het realiseren van een duurzame woonwijk op het 
perceel aan de Boschoordweg succesvol afgerond. Het College van BenW heeft op 5 juli een 
principebesluit genomen om de bestemming van 1 hectare van dat perceel te wijzigen. Dat betekent 
concreet dat wij nu kunnen starten met fase 2 en dat er 12 woningen gerealiseerd kunnen worden. 
Daarvoor dank aan alle betrokken werkgroepleden, Dorpsbelang, de woningstichting 
Weststellingwerf en de coöperatie Boijl Energie Neutraal. 
 
Voor de werkgroep betekent dit dat er nu een concreet wijzigingsplan (fase 2) voor dat stuk grond 
kan worden opgesteld. Dat wijzigingsplan moet aan veel voorwaarden voldoen en voordat er 
gebouwd mag worden zal er nog veel onderzoek en overleg moeten plaatsvinden. 
Wij willen het wijzigingsplan nog opstellen binnen de kaders van het huidige bestemmingsplan. Dat 
betekent dat e.e.a. voor 1 januari 2023 (mogelijke invoeringsdatum nieuwe omgevingswet) 
ingediend moet worden. Er is dus veel werk aan de winkel. Niet alleen met het uitzetten van 
onderzoeken maar ook regelmatig overleg met belangstellenden, diverse organisaties, de 
omwonenden, etc. 
 
Niet onbelangrijk in deze fase is de nadere uitwerking van onze doelstelling: " Van en door het dorp 
duurzame en betaalbare woningen realiseren". 
Daarvoor is o.i. wenselijk en noodzakelijk om de financiering van de aankoop van de grond en de 
aanvullende (externe) verplichte onderzoeken op korte termijn goed te regelen. . 
Wij stellen ons voor om de daarvoor noodzakelijke middelen te verwerven via het uitzetten van 
rentedragende leningsovereenkomsten bij inwoners van Boijl. 
Wij hebben al bij de start van het project gemerkt dat er veel draagvlak binnen het dorp aanwezig is 
om dit project voor en door het dorp te realiseren. Er is een voldoende potentieel in het dorp 
aanwezig van starters op de woningmarkt, jonge gezinnen en ouderen voor een woning op die plek. 
Daarnaast zijn er ook al een aantal inwoners die te kennen hebben gegeven een financiële 
ondersteuning (in de vorm van een lening) te willen geven. Dat laatste is een noodzakelijk 
randvoorwaarde om dit project als dorp zelf uit te voeren en het niet uit handen te moeten geven 
aan een externe projectontwikkelaar. 
 
De tweede fase start direct na de zomervakantie. Wij zullen in de maand september een nieuwe 
bijeenkomst organiseren voor alle inwoners van het dorp. De uitnodiging daarvoor zullen wij tijdig 
versturen. 
Voor nadere informatie over het project verwijzen wij u graag naar de website: 
https://duurzaamwonenboijl.nl 
 
Namens de werkgroep Duurzaam wonen Boijl, 
 
Marein Boekhoudt en Ben Lubberdink 
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EEN ZONOVERGOTEN EN GEZELLIGE CULTUUR BIJ JE BUUR-DAG! 

Het was zondag 22 mei een bijzondere dag. Dansers, muzikanten, kunstenaars, fotografen en 

bierbrouwers uit Boijl lieten zien wat ze konden. Op verrassende en mooie plekken in en om ons 

dorp. Zo’n 250 a 300 mensen genoten er van. Het was een dag waarop mensen elkaar weer 

ontmoetten en gezelligheid voorop stond. Boijl Bloeit, dat was voelbaar en zichtbaar! 

 

 

 

 

 

 

 

De dag begon met de feestelijke opening van de foto-tentoonstelling ‘Ode aan onze 80-plussers’. 

Vanaf dat tijdstip was ook het 3D street art kunstwerk te bewonderen, gemaakt door twee 

kunstenaars uit Bulgarije en iedereen kon gelijk op de foto! Ook startte ’s morgens voor de jongste 

Boijligers o.a. een creatieve instuif, workshop peuterdans en kon je je laten schminken. Tevens kon je 

genieten van harpmuziek en openden de exposities. 
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Tussen de middag was het druk in en om de Tille want meer dan 90 mensen genoten van een 

heerlijke Franse, Hollandse of Boijliger lunch in ’t Brinkhuus. De hele dag door was het een gezellige 

boel bij dagbesteding Het Zwaantje die de gehele dag voor koffie, thee en taart zorgde.  

Tijdens het middagprogramma kon men genieten van (klassieke) muziek en zang, een 

dansdemonstratie en/of een djembé-workshop. Daarna kon je gaan bierproeven, want dat hoort ook 

bij cultuur ;-).  

Als afsluiter was er ’s avonds een kampvuur waar een flink aantal mensen heerlijk meezong bij 

gitaarmuziek.  
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Dorpsgenoten die hun nek uitstaken om hun talent te laten zien waren: Julia van der Wijk, Fen 

Klaassen, Nettie Veening, Mirjam Cornelisse, Victoria Nair-Price, Ronald en Elly van Bennekom, 

Marga Kramer, Rinske Jonkman, Els de Niet, Jelly Menger, Pim Pera en Paul Klaassen. Hulde! 

 

Boijligers die hun huis of tuin als gastlocatie beschikbaar stelden of een workshop wilden begeleiden 

waren: Wendy en Laura Boersma, Anne-Marie en Wim van der Geest, Els de Niet, Mijke Noest, de 

kerk, Wim en Yvonne Gutterswijk, Camping te Hooi en te Gras, Het Brinkhuus, De Tille, Dagbesteding 

’t Zwaantje en de familie van den Akker. Wat fijn dat jullie dit wilden doen! 

 

Dorpsgenoten die achter de schermen enorm hebben geholpen zijn: Marc de Vries, Berend Slot, 

Rient Menger, Paul Klaassen, Hans Minnaert en Sabine Dam. Onze stille krachten! 

Maar er waren ook vele vrijwilligers die op de dag zelf hun handen uit de mouwen staken. Teveel om 

hier op te noemen. De waardering is er niet minder om. Geweldig, we kunnen altijd op jullie rekenen. 

 

Groetjes, Anke Slot en Katja Moesker 

 

Winnaars 3D fotowedstrijd: Jan en Fennie Mulder 

 

Zij maakten de volgende slagzin: 

Boijl bloeit want iedereen doet mee, zodat het dorp nog groter groeit. 

 

De prijs (een cadeaubon van Tramhalteplein in Noordwolde)  

komt naar jullie toe!  Gefeliciteerd. 

 

Dit evenement werd mede mogelijk gemaakt dankzij financiële bijdragen voor Boijl 700 van de provincie 

Friesland en de gemeente Weststellingwerf. 
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Bijzondere Wereld, HELP! 
 
Wat is er veel gebeurd in de periode tussen de laatste Even Bijpraoten en 
vandaag. Naast dat Europa, of misschien wel de hele wereld, zich zorgen 
maakt over een oorlog in Oekraïne is er dichtbij ook een oorlog ontketend 
tussen onze overheid en veel boeren. Het is een onzekere tijd wat wordt 
bepaald door mensen waar wij geen of weinig invloed op hebben. Als Dorpsbelang Boijl gaat het ons 
aan het hart hoe onze boeren en dorpsgenoten worden getroffen door regelgeving. Is het terecht dat 
we ons zorgen moeten maken over de natuur die schade heeft door stikstof? Is het wel zuiver om 
alles aan de boeren te linken? Wat gaat dit betekenen voor ons dorp en onze regio? Afgelopen 
weekend hebben wij deze kernvragen kort behandeld tijdens ons buurtbarbecue in De Daoken. Pim 
vroeg wat het persoonlijk met je doet dat dergelijke maatregelen worden genomen. Wat opviel was, 
dat de overheid een groot gedeelte het verkeerde beleid uitdeelde aan de boeren. Toch waren er 
opmerkingen over de staat van de bossen en het snel groeien van onder andere bramenstruiken, die 
goed gedijen met uitstoot van stikstof. We kwamen er niet uit tijdens onze korte discussie. Wat we 
als Dorpsbelang Boijl nodig hebben is input van jullie als inwoners. Waar willen jullie dat we mee 
naar de gemeente of naar de Vereniging van de Kleine dorpen Weststellingwerf (VKD) of zelfs de 
provincie gaan? We willen de verbinding zoeken met jullie als inwoners maar ook naar de politiek. 
Geef ons input, wij hopen dit door te kunnen geven aan de beleidsmakers. 
 
Met spoed gezocht: 
Help ons! De penningmeester Jan Schlepers moet stoppen met zijn taak vanwege 
gezondheidsproblemen. Wij vinden dat heel erg jammer. Nu wordt dit tijdelijk opgepakt door Anja 
van Loon als interim penningmeester. Hier zijn we heel blij mee. Maar wie wil de nieuwe 
penningmeester worden van Dorpsbelang Boijl? Wil je dit aub doorgeven aan Pim Pera 06-39270101 
we hebben echt een probleem. 
 
Verder hebben we per oktober een nieuwe voorzitter nodig van Dorpsbelang en een algemeen lid in 
het bestuur voor vier jaar. Wie wil zich opgeven voor een afgebakende periode. We doen leuk werk 
voor alle inwoners en zorgen voor een verbinding tussen werkgroepen, inwoners en gemeente. Niet 
moeilijk, wel leuk! Als je informatie wil, vraag Aukje Jager (06-12263028 of Jos de Vries (06-
15602599) 
 
Activiteitengroep 700 jaar Boijl 
We zijn blij met de activiteitengroep 700 jaar Boijl. Ondanks dat deze groep zich had opgeheven is er 
toch weer veel door hen georganiseerd. We kijken terug op 22 mei Cultuur bij de Buur. Wat een 
beweging in ons dorp. En wat hebben we lekker kunnen lunchen. De muziek, de cultuur spatte uit 
Boijl. Heel veel dank voor iedereen die hier een steentje aan hebben bijgedragen. Wat moeten we 
toch zonder onze vrijwilligers. 
 
Dorpsvisie: 
Zoals we vorige keer hebben aangeven zijn we druk bezig met de dorpsvisie 2023 -2027. Een 
visieplan voor de komende jaren. We hebben al best wat groepen gesproken. Het hapert hier en daar 
door drukte van het bestuur om de groepen bij elkaar te krijgen. Dat is de reden om onderstaande 
lijst te delen met jullie. We willen per onderwerp inwoners uitnodigen om met te praten over de 
onderdelen. De data's worden bekend gemaakt wanneer je wordt uitgenodigd. We hopen op je 
medewerking. 
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School Jos Natasja Beerling 

Opvang Matthijs Hellen Gorter 

  Moniek Wolters 

  Polien Hogeveen 

  Mariska Demmink 

  MR/OR/School 

Duurzaamheid Matthijs Marein Boekhoudt 

Wonen Pim Ben Lubberdink 

  Anne-Marie vd Geest 

  Anja van Loon 

  Ronald vd Berg 

  Ronnie Aberson 

  Renee van Zanden 

  Berend Slot 

Cultuur Pim Yoy Ydema 

  Katja Moesker 

  Jelly Menger 

  Sjoukje Schlepers 

  Karel Kaptein 

  Columba van Geldrop 

  Mirjam Cornelisse 

  Iemand van Koor 

  Iemand van Toneel 

Kerk Pim Kerkeraad 

   
Communicatie allen Henneke Velzeboer 

activiteiten  Alletta de Weert 

  Sabine Dam 

  Katja Moesker 

  Jelly Menger 

  Tentfeest?? 

Groenvoorziening, wie o wie?  
    

   

   
 
Voor iedereen een fijne zomervakantie en graag tot snel na de zomer. 
 
Dorpsbelang Boijl 
Pim Pera, Aukje Jager, Mathijs de Jonge, Jos de Vries en Joy Idema 
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SPORT 

 
 

 
VOETBAL VERENIGING TRINITAS 

  
  
 
 
VV TRINITAS bestaat dit jaar 10 jaar en dat willen we 
weten! Het eerste lustrum wordt uitbundig gevierd 
op ZATERDAG 17 SEPTEMBER!! 
En we hopen dat u er allen bij bent!!!!!!!!!!!!!!! 
 
We starten deze feestelijke dag om 16.00 uur met 
een activiteit voor de jeugd. Wat voor activiteit?  
Het heeft in ieder geval te maken met een bal       
 
Rond 18.00 uur is het tijd voor Schijt-Je-Rijk! 
Met de nadruk op starten, want hoe laat onze koe 
één van u “Rijk Schijt” hangt van Coba af…of Bertha! 
Om kans te maken op het kansspelbelastingvrije 
bedrag van €449, dient u natuurlijk wél een kaveltje 
te kopen. Hoe? Wij komen bij u langs als de grote 
zomervakantie voorbij is! Voor slechts €5 maakt u 
dan kans op het mooie bedrag van €449. 
Wie wil dát nou niet?! 
 
Voor de hongerige magen, en nee niet de vier magen 
van Coba, gloeien de kooltjes en worden de 
hamburgers bruin op de BBQ! We hebben onze eigen 
gespecialiseerde bakkers, dus dat gaat helemaal 
goed komen! 
 
Terwijl we dan genieten van heerlijk helder Heineken, gezellig een vorkje prikken en Coba in de gaten 
houden, draaien de dames van het RAD meerdere spectaculaire rondes! Dit keer niet voor kaas en 
worst, máár met échte prijzen! Echte mooie ook en uit een goed hart, want de prijzen worden allemaal 
gesponsord! Te vroeg om iedereen nu al te bedanken, dat doen we ter plekke         
 
Rond de klok van 22.00 uur gaat het spreekwoordelijke dak eraf… 
LIVE MUZIEK van de band “REBEL ROSE”. De band bestaat uit louter vrouwen, echte stoere rockchicks 
die er zin in hebben om ons feest maximaal te doen slagen!!  
 
Lest best, het is geen feest als DJ ANNE niet is geweest!  
We kunnen hem al bijna onze “huis-DJ” noemen en ook gedurende deze dag én avond gaat hij 100% 
de stemming erin weten te krijgen…van Back to the 80’s tot Snelle en van Armin tot Hazes       
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In vogelvlucht is dit wat u kunt verwachten ZATERDAG 17 SEPTEMBER bij de viering van het eerste 
lustrum van VV TRINITAS!! 
 
Máár een programma kan er nog zo gelikt uitzien…zonder gelijkgestemden, wordt het natuurlijk geen 
feest! 
U hoeft geen lid te zijn of donateur. U hoeft zelfs niet van voetbal te houden! 
Iedereen is welkom en wij hopen dan ook dat u erbij wilt zijn! 
 
Tot slot en niet geheel onbelangrijk… 
De gehele opbrengst komt ten goede aan een Pannakooi en een speeltuintje voor de allerkleinsten!! 
Een prachtig doel gekoppeld aan een feest! Veel mooier wordt het niet       
 
Fijne zomer en graag tot 17 september!! 
 
Namens de Activiteitencommissie, 
Bram, Herman, Robin, Jan-Henk, Jenno, Leonie, Henneke 
Met behulp van Manou, Hellen, Yinka 
 
  
 
 
 
 
Tennisvereniging Boijl               
 
Wij willen heel graag nieuwe leden verwelkomen op onze vereniging. TV Boijl typeert zich als een 
recreatieve club en laagdrempelig om in te stappen voor zowel kinderen als volwassen in de omgeving. 
Het doel is het samenbrengen van mensen en het samen uitoefenen van de tennissport.  
 
We hopen dat er meer mensen gebruik maken van onze mooie tennisbaan die het gehele jaar gebruikt 
mag worden. We realiseren ons ook dat je tennissen eerst even moet leren kennen. Daarvoor willen 
we onze toekomstige leden graag op weg helpen en hebben een geweldige kennismakingsaanbieding 
voor nieuwe leden: 
 

- 6 maanden onbeperkt tennissen voor slechts € 35,00; 

- Inclusief 4 tennislessen kunnen we bij voldoende deelnemers verzorgen. De tennislessen 

worden gegeven door een gediplomeerde tennisleraar. 

 

Enthousiast? Mail naar TVBoijl@hotmail.com 
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Hallo allemaal, 
 
We kunnen steeds meer genieten van het mooie weer, wij zijn dan 
ook extra veel buiten te vinden. Op ons achterplein is een nieuwe 
plein schildering gemaakt, de kinderen racen rond en lopen de 
routes. Wat een mooie kleuren!  
Op woensdag 29 juni was het modderdag. Water, zand en een 
heleboel schepjes. Wat een feest! De modder vloog in het rond, de 
meeste kinderen waren niet meer te herkennen. Na de tijd in bad, 
daarna werd er gesmikkeld van de pannenkoeken! 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
Op de BSO wordt fanatiek geknutseld, zoals waterverfmonsters en kaarten. Ook worden er dagelijks 
armbandjes gemaakt. We hebben sinds kort ook een grote boerderij en koeien om mee te spelen, de 
trekkers scheuren over de groep. Bij de bosarend hebben we een sleich manage gekregen, alle paarden 
hebben al een eigen naam en stal.  
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Groep 3 en 4 
Het allerleukste dit schooljaar vond ik......... 
 
Niek: rekenen en het schoolreisje naar het 
Sprookjeshof 
 
Eden: schoolreis, juffendag en ons uitje naar 
het Kiekhuus 
 
Jasper: schoolreis, rekenen, kalender maken 
en buiten spelen 
 
Bram: schoolreis, lezen, rekenen en ons 
bezoek aan het Kiekhuus 
 
Esmee: rekenen, taal, buiten spelen, ons 
dansoptreden 
 
Reza:  schrijven samen met Elisa, tekenen en rekenen 
 
Elisa: verhaaltjes schrijven, rekenen en tekenen 
 
Dave: ik vond het hele schooljaar leuk. 
 
William: buitenspelen, rekenen, tekenen en keuzewerk 
 
Annemijn: ik vond het hele schooljaar leuk. 
 
Storm: schoolreis, keuzewerk en buiten spelen 
 
Annemarijn: ik vond het hele schooljaar leuk. 
 
Michélle; zomerboekje, buiten spelen, 
keuzewerk, lezen, gym en bezoek Kiekhuus 
 
Isolde: rekenen en tekenen 
 
Jildau: gymles, juffendag en de dansvoorstelling 
 
Tess: ik vond het hele schooljaar leuk. 
 
Wytse: lezen en rekenen 
 
Milan: vrienden hebben, keuzewerk, rekenen en buiten spelen 
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Sylvan: ik vond het hele schooljaar leuk 
 
Ilse: schoolreis, juffendag, dansvoorstelling en bezoek Kiekhuus 
 
Thomas: lezen, de schoolreis, juffendag buiten spelen en bezoek Kiekhuus 
 

Groep 5 & 6 
 

Het allerleukste of grappigste dit schooljaar vond ik….. 
 
Leon: het schoolreisje naar Drouwenerzand 
 
Mark: levend stratego spelen in het schoolbos 
 
Lieuwe: dat Bartje (de spin) onder mijn tafel 
zat 
 
Julian: in het schoolbos levend stratego 
spelen 
 
Celine: naar Drouwenerzand voor ons 
schoolreisje 
 
Sofie: het schoolreisje naar Drouwenerzand 
 
Wessel: schoolreisje naar Drouwenerzand 
super! 
 
Storm: schoolreisje naar Drouwenerzand 
 
Mirte: het doen van spelletjes met gym, zoals tikkertje en parcoursjes. 
 
Sven: dat Sil iets met zijn gezicht deed en schoolreisje 
 
Eva: in de auto naar schoolreisje in Drouwenerzand 
 
Lisa: schoolreisje naar Drouwenerzand 
 
Yannick: het schoolreisje naar Drouwenerzand 
 
Milan: alles! Want het is super leuk op school 
 
Marin: schoolreis naar Drouwenerzand 
 
Sil: op schoolreis toen ik viel 
 
Max: het piratenschip tijdens schoolreisje naar 
Drouwenerzand 
 

Joey: Pasen, want toen deden we leuke spelletjes en paasontbijt. 











 

A G E N D A 
 

 

 

 

 

 

30 Juli Oud Papier – De Oosterbrink 

 

27 Aug Oud Papier – De Oosterbrink 

 

   3 Sept Stratenquiz – 10.00 uur de Tille 

 

17 Sept  10 jaar VV Trinitas – 16.00 uur Sportveld 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 KOPIJ INLEVEREN: 

 

16 SEPTEMBER 2022 

 
kopij@evenbijpraoten.nl 

 



Een aandeel in elkaar

Download nu de Rabo Bankieren App.

Uw bankzaken kunnen doen wanneer het u uitkomt, waar dan ook. Met de Rabo

Bankieren App kunt u makkelijk betalingen doen of iemand terugbetalen, een

acceptgiro scannen en betalen en zelfs uw pas blokkeren als die gestolen is. 

De Rabo Bankieren App

Waar u 
ook bent.

Bankzaken
regelen met

de app.


